
 

 

 

 

Dobrý den. 

Podporuji bezvýhradně postup a větší aktivitu  ČATHS  k jednání s IPC o 

vyjasnění skutečného stavu v ČR.  

Dovolil bych si říct, že někteří členové ve vedení ČSTPS účelově skreslují 

skutečnosti a pokouší si nás sportovce vzít jako rukojmí k prosazení svých zájmů.  

K sblížení a koordinaci postupu mezi ČATHS a ČSTPS by v budoucnu mohlo 

dojít. Ale ne v této době před LPH Londýn. A hlavně ne podle nějakého diktátu 

shora nebo ultimativních návrhů jednoho svazu (ČSTPS). 

Myslím, že pod tlakem IPC je možnost uspět i v prosazení změn ve fungování 

 ČPV. Snad se dostaneme k vytvoření ČPV jako servisní organizace, která bude 

jednat jen ve prospěch sportovců. 

Petr Bartoš – Lukostřelec 

 


